



Kommittén för östsvenska mästerskapen
Org. nummer: 802516-5609

ÅRSMÖTESPROTOKOLL 2021-01-30 VÄSTMANLAND VIA WEBB

- §1 **Mötet** förklarades öppet och till mötesordförande valdes Joachim Törnfeldt och till mötessekreterare Lena Sjögren
- §2 Fastställande av förteckning över närvarande kretsrepresentanter som utgör mötes **röstlängd**
- a) Dalarna Jimmy Lök
 - b) Gotland Allan Jacobsson, Thomas Larsson
 - c) Gävleborg Peter Roth
 - d) Stockholm Mihai Saulescu, eft p 11 Kickie Svedberg, eft p 12 Daniel Kroon
 - e) Södermanland Jonas Wiberg
 - f) Uppsala Linda Svensson, Roger Björkman
 - g) Västmanland Hans Granath, Micke Lauth
 - h) Östergötland Joachim Törnfeldt
 - i) AUs ledamot som ej har rösträtt Patrik Manlig, Lena Sjögren (Joachim Törnfeldt röstar för egen krets)
 - j) Förbundsrepresentant, ingen närvarande. Rikstränare, ej rösträtt, Tor Kangas
- §3 Till **justeringsman** att jämte mötesordförande justera mötesprotokoll valdes Peter Roth, Gävleborg
- §4 Mötet befanns behörigt **utlyst**. Kallelse skickades ut 20210107
- §5 **Dagordning** fastställdes
- §6 **Verksamhetsberättelse** för år 2020 föredrogs och fastställdes
- §7 **Ekonomiskt** resultat för år 2020 föredrogs och fastställdes
- §8 Föredragning av **revisionsberättelse**
- §9 AUs ledamöter beviljades **ansvarsfrihet** för år 2020
- §10 Behandling av **AUs förslag** till årsmötet
- Handbok/regler för arrangör av ÖstSvenskt Mästerskap (ÖSM)
- a) hantering av rekord - handbok punkt 18
Beslöts att mästerskapsrekord kan endast sättas vid mästerskap.
 - b) sammanslagning av klass - handbok punkt 15
Beslöts att det är antalet anmällda som styr ev. sammanslagning av klasser och därmed antal medaljer
 - c) övriga justeringar i handboken
Beslöts att:
 - förtydliga antalet tävlingsdagar (p 4)
 - klassindelning för lag så att det är endast veteran lag, inte uppdelade lag (p 5)
 - införa JUN i MilSnabb (p 5)



- arrangör måste meddela antal klasser PPC vid ÖSM-årsmöte (p 5)
- medaljer graveras i efterskott till de klasser som sällan har deltagare, arrangör kan meddela ÖSM så snart det går för gravering för dessa (p 5)
- förtydliga att tidpunkt för beslut om reducering av medaljer ska anslås (p 6)
- förtydligat om information på inbjudan enl SHB (p 6)
- ange att fältskyttebana ska skickas in 12 v, enl SHB, (p 9)
- förtydliga antalet stationer (p 11)
- ta bort att jury tolkar tavla är inte protest (p 16)
- ändrat adress till ÖSM (p 17)
- lagt till att ÖSM-logo ska användas på inbjudan, resultat etc. (p 6, 17, 19)

§11 Inga **motioner** har inkommit

§12 Fastställde mästerskapsarrangemang & konferens enl. rullande **schema**, **verksamhetsplan**, bifogas

a) År 2021 arrangörer, se verksamhetsplan

Not ÖSM fält i Uppsala sker 4-5 sep

b) Framtida mästerskap och konferens, se rullande schema

PPC, Tor Kangas inkommer under året med förslag

Samtliga kretsar uppmanas att se över möjligheten att arrangera MagFält

c) Programkrockar, då vi inte har fastställt program p.g.a. pandemi så lämnades punkten utan åtgärd

§13 Fastställde **budget** och **avgifter** enligt nedan

a) Fastställande av avgift

1) Årsavgift för krets, idag 400 kr/krets (från år 2015), se budget, bifogas

2) Avgift för deltagare i mästerskap, enskild start och lag, idag 10 kr/enskild start samt 30 kr/lag (från år 2019)

3) Fastställande av arvode och kostnadsersättningar för vald ledamot
Inget arvode ska utgå, kostnader ersätts

b) Budget, bifogas

Tillägg, det beslutades att förbundets ersättning till arrangerade krets, Västmanland, ska övergå till ÖSM för att täcka upp lite för förlorade intäkter p.g.a. pandemin.

Tillägg, efter lång överläggning och många förslag så beslöts att ÖSM AU ska bestämma om det går att återanvända ÖSM-medaljer för år 20 till mästerskap år 21.

Det beslöts att de medaljer som skickats ut till kretsar/föreningar inför mästerskap år 20 ska åter till ÖSM för ev. ny gravering. Även för att återanvända banden till medaljer. Senast i samband med årets SM i Orsa.



Tillägg, att AU utreder återanvändning av medaljer ovan, dock ska inte gravering ske förrän vi ser om tävlingen blir av, så då blir det gravering per tävling. Extra kostnad läggs ut på arrangör.

- §14 Till AUs **ordförande** för en tid av ett år omval Joachim Törnfeldt, Östergötland
- §15 Till **sekreterare** för en tid av två år valdes Kickie Svedberg, Stockholm
(Kassör har ett år kvar på mandatperiod)
Inget val av **adjungerande** ledamot skedde
- §16 Till **revisor** samt revisorssuppleant för en tid av ett år
Omval Mikael Lauth, suppl. Hans Granath, Västmanland
- §17 Fastställdes **valberedning** enligt rullande schema
Sörmanland och Västmanland
- §18 Till **firmatecknare** valdes ordförande och kassör att teckna föreningen var för sig.
- §19 Fastställdes **rekord**
a) Rekord från tidigare år
Prec, inga rekord inkomna,
MilSnabb enligt sammanställd resultatlista enl tidigare praxis då så skett för precision utanför SHBs regler efter omröstning med 6-2.
PPC ingen lista klar, Patrik Manlig ska skicka ut för e-post godkännande senast 31/3.
b) Uppdatering av Östsvenska mästare
Fastställd, skickas in till förbundet. (Saknar MagFält 2019, Patrik Manlig lägger in före publicering)
- §20 SM-tävling där krets i landsdel ÖST förväntas vara **arrangör**,
se verksamhetsplan och förbundets program/långtidsprogram
SM MagPrec har annan arrangör än Uppsala som förväntades sig att vara arrangör uppdras åt Patrik Manlig att ta kontakt med förbundskansli för att reda ut hur det ska vara. I förbundets så är det Kristinehamn som är arrangör.
Se vidare under förbundets information



§21 Övriga frågor

Stockholm har i samband med förbundets årsmöte hösten 2020 gett förslag på att upprätta ett forum för alla kretsar i Sverige. De har erbjudit att de tar kostnaden för ett sådan forum. Vi beslutade att vi i landsdel ÖST startar upp forumet och försöker bygga en struktur och förslag på regler innan resterande kretsar bjuds in. Ex. på ämnen är näthat, SM-arrangör, kretsinstruktörer, föreningshandlingar. Tilläggas ska att övriga kretsar rätt att inkomma med synpunkter/önskemål längre fram. Till uppstarts moderator valdes Joachim Törnfeldt och Tor Kangas.

§22 Årsmötets avslutande

Information från:

Svenska Pistolskytteförbundet enligt bilaga.

Tävlingsarrangör, Lena Sjögren berättade kort om att **SM-fältskytte** förberedelse fortlöper enligt plan.

Riksinstruktör Tor Kangas vill gärna att de kretsinstruktörer som behöver hjälp kontaktar honom. De ska skapa fysisk träff så snart det går med kurs för nya instruktörer. Det framfördes önskemål om träffar för befintliga kretsinstruktörer och utbyte av tips & trix.

Efterlysning:

Skidskyttemål som förbundet har gett till landsdel ÖST är på villovägar kretsarna uppmanades att kolla i sina föreningar.

Bilagor:

- 6) Verksamhetsberättelse, antal starters redovisning,
- 7) Ekonomi, inventarielista
- 8) Revisionsberättelse
- 10) Handbok/regler för arrangör av ÖstSvenskt Mästerskap (ÖSM)
- 12) Verksamhetsplan. Rullande schema
- 13) Budgetförslag
- 19) Redovisning av rekord och mästare

Justerare

Peter Rauth
2021-02-25

Ordförande
J. Törnfeldt
2021-03-16